

# Lion City 2020 Photography Competition

Society of Photographers Singapore celebrates its 5th anniversary series activity

## Invitation

The Society of Photographers Singapore would like to extend our warmest invitation to our members and non members to participate in our photography competition - **Lion City 2020** (Entry is free).

We encourage the participants to capture the memorable moments in their lives and express their stories through photography as a creative medium of expression.

This year, Singaporeans have to live with Covid-19 pandemic. Amidst this pandemic, we had our general election which was conducted vastly different from the past elections and recently celebrated the National Day in a different way as well.

Thus, all these events provided us with a creative thinking to showcase our stories such as how we overcome fear, anxiety etc. to live normally and happily, be it at work, leisure, casting our vote and celebrating our National Day and so on.

We want to see your incredible stories through the lens.

## Conditions of entry

- All photos must be taken from 1 Jan 2020 to 30 Nov 2020.
- All photos must be taken with a DSLR or mirrorless camera.
- The entrant must be the full owner of all rights of the submitted works.
- The participant is allowed to submit a maximum of 4 photos (colour or black & white).
- Photos submitted should not have any watermarks or symbol which the identity of the participant can be ascertained.
- The photos submitted must be in JPG format. The required maximum horizontal dimension is 1920 pixels and maximum vertical dimension is 1080 pixels with 300 dpi. The maximum file size is 3 MB.
- The handphone number will be used to identify the participant for the photo submitted.
- Please re-named your photo as '91234567-001', '91234567-002', '91234567-003', '91234567-004'.

### **Others**

- By submitting the entries, all participants are deemed to fully understand and accept the Competition rules and regulations and the Terms and Conditions set out herein.
- Should any dispute arise in connection with the Competition or these Terms and Conditions, the decision of the Organisers shall be final.
- Without prejudice to any other provision of these Terms and Conditions, the Organisers reserved the right to disqualify any entrant for failure to abide by any of the Terms and Conditions set out herein, or for submitting false, inaccurate or incomplete information, or for any other reasonable cause, at the Organisers' sole discretion, without first informing the entrant and without being liable in any way whatsoever for any loss, expense, cost, damages or otherwise suffered or incurred from such disqualification.

### **Closing date**

- The closing date for this photography competition is on **30 Nov 2020**.
- Please login to SPS website to submit your photos: <https://www.sps-photography.org/lion-city-2020>

## 狮城 2020 摄影比赛

新加坡摄影家协会庆祝五周年系列活动

### 邀请

新加坡摄影家协会热诚的邀请本会会员和非会员参加本会主办的摄影比赛 - 狮城 2020 (免费参加)。

本会鼓励参赛者通过摄影来捕捉你们生活中难忘的一瞬间。

今年，新加坡居民必须与新冠疫情共存。在疫情期间，我们以不同于往年的方式进行了大选，我们也刚以不一样的方式来庆祝了今年的国庆典礼。

这一系列的活动提供我们以创意的思维来表达我们的故事，就好像如何克服恐惧，焦虑来过着正常和快乐的生活，不论是工作上，休闲时间，投票和庆祝国庆活动等等。

我们期待您用镜头来诠释您的故事。

### 参赛条件

- 所有参赛的照片必须摄于今年一月一日至十一月三十日。
- 所有参赛照片必须用单反或无反光镜相机拍摄。
- 参赛者必须是已提交参赛作品的原创人和其版权的拥有者。
- 参赛者可呈交最多四张照片（彩色或黑白）。
- 提交的照片不可带有可确定参赛者身份的水印或符号。
- 提交的照片必须为 **JPG** 格式。所需的最大水平尺寸为 **1920** 像素，最大垂直尺寸为 **1080** 像素，**300 dpi**。文件容量需不超过 **3 MB**。
- 提交的照片将以手机号码辨别参赛者。
- 请把照片改名为 '91234567-001', '91234567-002', '91234567-003', '91234567-004'。

### 其他事宜

- 一旦提交了参赛作品，所有参赛者都被视为完全了解并接受比赛的规则和相关的条款和条例。
- 若对本比赛条规有任何的争议，作为主办单位的 **SPS**，将保有最终的决策权。
- 在不损害本比赛条规和相关条款的前提下，主办单位保有取消触犯以下条规的参赛者资格：不遵守此条规者；提供虚假，不准确或不完整的信息者；或不能提供任何合理原因的违规者。主办单位将酌情决定而不需先通知参赛者。主办单位也无需因取消资格所造成的任何损失，费用，成本来承担任何相关损失的责任。

### 截止日期

- 比赛截止日期是 **2020 年 11 月 30 日**。
- 请登陆本会网址来呈交您的参赛照片：<https://www.sps-photography.org/lion-city-2020>